
 

 

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-06-16 

  

Närvarande: Niklas Pettersson, Annki Isaksson, Camilla Leijon, Mikael Persson, 
                       Anette Wirdby, Annelie Eliasson, Thomas Boethius, Magnus Olofsson 
                       samt Jenny Lundman från sportgruppen 
 
Frånvarande: Jan-Erik Gustavsson och Gunnar Welin 
 

 

§1 Mötet öppnades av ordförande. 

 

§2 Till justeringsman valdes Annelie Eliasson. 

 

§3 Dagordningen godkändes. 

 

§4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. 

 

§5 Ekonomisk rapport.  

           I Gunnars frånvaro redovisade ordförande aktuell ställning vilken ser fortsatt      

           bra ut både resultat – och likviditetsmässigt. 

 

§6 Domare  

För att forma en domargrupp ska möte hållas med ett antal ledare samt Magnus. En 

domarsida på hemsidan är under uppbyggnad. 

 

§7 Övriga rapporter.  

• Sportgrupp - Vanessa Billing har tackat nej som ungdomsansvarig. Några till ska 

tillfrågas.  

• Sponsorgrupp – några få inbetalningar saknas. 

• Ungdomsgrupp – inget att rapportera. 

• Matcharrangemangsgrupp - Magnus får i uppdrag att ta fram lathund till 

berörda. 

 

 

§8 Status medlemsavgifter.  

Dam har en spelare som fortfarande inte har betalt och herr har 12 spelare.  

Illo har påmint och lagt ut alla namnen på lagets hemsida. 



 

§9 Status utdrag ur polisens belastningsregister.  

Det saknas fortfarande från 10 ledare. Annki skriver en påminnelse och lägger ut på 

hemsidan. 

 

§10 Organisationskommittén/TIK 2021. 

Ligger fortfarande vilande p.g.a andra projekt som prioriterats. 

Det saknas fortfarande någon som tar hand om marknadsföringen via Instagram inför 

seniorlagens matcher. 

Vi frågar seniorledarna om någon spelare i varje lag kan göra detta. 

 

§11 Status Sverigelotter.  

Ett lag har inte redovisat i tid. Annki har påmint. 

 

§12 Inkomna skrivelser.  

Inget att rapportera. 

 

§13 Att göra listan gicks igenom. 

 

§14 Övriga frågor.  

På tisdag kväll kommer Thomas och Johan Eriksson att installera det nya larmet i 

klubbstugan. 

Cafeterian: Under våren har vi bara öppet på seniormatcherna och styrelsen bemannar 

då.  För höstens matcher tar vi beslut senare.  

          Niklas kontaktar kommunen gällande avsaknad av toaletter på  

          Töreshov. 

 

§15 Nästa möte är 18/8 kl 18:00 i klubbstugan. 

 

§16 Mötet avslutades av ordförande som bjöd in till gåfotboll med Anette samt 

efterföljande korvgrillning. 
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